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Till ansvarigt kommunalråd 

 

Den sjätte mars nåddes vi av nyheten att efter en dom i EU-domstolen kommer biogasbolag 

tvingas betala skatt. För Sveriges del har det handlat om 1500 miljoner kronor per år i 

nedsatt skatt. Domen har vunnit laga kraft. 

 

Åkerier har uppgett att kostnadsökningen kan uppgå till omkring tio kronor mer per mil. 

 

Gävle kommun bedriver idag biogasproduktion i bolaget Ekogas, som ägs av Gävle energi 

och Gästrike återvinnare, och vår fordonsflotta består av biogasbilar. 

 

Ekogas har redan tidigare fått ägartillskott, då verksamheten inte burit sig ekonomiskt. 

 

  

Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 

kommunalråd: 

 

Hur kommer domen påverka Gävle kommun i form av ökade kostnader och minskade 

intäkter? 

 

Hur kommer det delägda bolaget Ekogas påverkas av domen? 

 

Avser det politiska styret (S,Mp,L,KD och C) göra förändringar angående kommunens 

fordonsflotta? 

 

 

Richard Carlsson  

 


